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پسر شوماخر در 
فرمول یک

افسانه ای،  شوماخر  فرزند 
این فصل موفق به کســب 
مســابقات  قهرمانی  عنوان 
اروپایی فرمول سه در سنت 
پترزبورگ شد. راننده جوان 
آلمانی نیز ماننــد پدر خود 
رویای حضور در فرمول یک  

را در سر می پروراند.

ماجدی در 
هیأت مدیره 

استقلال؟
میرشاد ماجدی، سرپرست 
سابق اســتقلال درخصوص 
پیرامــون  کــه  شــایعاتی 
حضورش در بین نفرات جدید 
مطرح  استقلال  هیأت مدیره 
شده اســت، گفت: »من هیچ 
اطلاعی از این موضوع ندارم. 
مگر غیر از این است که وقتی 
می خواهدانتخاب  شــخصی 
شود، از قبل باید با او صحبت 

شود؟«

انتخاب هیأت 
انتخاب جشنواره 

فجر
هیأت انتخاب بخش سودای 
سیمرغ و نگاه نو سی وهفتمین 
جشــنواره فیلم فجر معرفی 
شــدند. ابراهیــم داروغه زاده 
دبیر جشــنواره احمد امینی، 
محمدعلی حسین نژاد، حسن 
خجســته، شــاهرخ دولکو، 
بهروز شعیبی، حسین کرمی 
و رضا مقصــودی را به عنوان 
اعضای هیأت انتخاب این دوره 

جشنواره منصوب کرد.

رکوردشکنی 
تئاتری هری پاتر 

پرفروش تریــن  رکــورد 
برادوی  تئاتر غیرموزیــکال 
شکســته شــد و هری پاتر و 
فرزنــد نفرین شــده با ثبت 
رکورد فــروش ۷5.۸ میلیون 
دلار بــه پرفروش ترین تئاتر 
غیرموزیکال در تاریخ برادوی 

تبدیل شد.

 

امیر قلعه  نوعی سرمربی سپاهان بعد از صحبت های جنجالی خود درباره کمیته داوران، علیرضا فغانی و 
حمایت از پرسپولیس به کمیته اخلاق احضار شد. در شرایطی که قلعه نوعی قبل از مسابقه صحبت های 
خاصی را مطرح نکرد، بعد از دیدار با پرسپولیس در مصاحبه با برخی رسانه ها موضوعاتی را مطرح کرد که 
با واکنش تند کمیته اخلاق رو به رو شده است. به این ترتیب سرمربی سپاهان باید برای ارایه توضیحات 
پیرامون صحبت های خود به کمیته اخلاق مراجعه کند. جالب آن که سرمربی سپاهان پیش از این و در 

صحبت های جنجالی خود این موضوع را پیش بینی کرده بود.

احضار
قلعهنوعیبعد

ازمصاحبه
علیهفغانی

عکس نوشت

اوما تورمن بازیگر »بیل را بکــش« تصویری از خودش کنار جلیقه زردهای 
مشهور در تظاهرات پاریس منتشر کرد .   حضور او  با  واکنش های بسیار متفاوتی 
روبه رو شد؛ عده ای از این حضور حمایت کردند و برخی نیز این دست کارها را 
نشان فرصت طلبی  ستاره ها و سوار شدن آنها روی موج اتفاقات مهم برای دیده 

شدن دانستند و آن را تقبیح کردند.

تصویری از زیبا بروفه در مراسم تشییع پیکر همسرش پیام صابری

رامین رضائیان، مدافع ایرانی تیم الشــحانیه قطر که اکنون در ایران به سر 
می برد، روز گذشته با حضور در هیأت فوتبال استان مازندران با غلامرضا بهروان 

دیدار و گفت وگو کرد.

طی مراسمی کشور امارات از اتوبوس تیم های ملی حاضر در جام ملت های 
آسیا 2019 رونمایی کرد. قرار است شــعار   »۸۰ میلیون نفر، یک ملت، یک 

ضربان قلب« روی این اتوبوس چاپ شود.

تیتربازی

معرفی گزینه های جایگزینی جلالی در پیکان

آقامعلممیزشراترککرد

شهروند| مســیر مجید جلالی و پیکان بعد 
از 2 ســال و نیم همکاری از هم جدا شد. آقامعلم 
فوتبال ایران که 6  باخــت متوالی روی نیمکت 
خودروسازان داشت، راهی برای خروج از بحران 
نداشــت و با خاطره ای تلخ  مجبور به ترک تیم 
تهرانی شد. بعد از چند روز جلسه و مذاکره، دیروز 
مدیرعامل باشگاه پیکان از فسخ قرارداد  توافقی 
با مجید جلالی خبر داد. این مربی که در ابتدای 
لیگ شانزدهم به عنوان سرمربی پیکان انتخاب 
شــد، در   2 فصل اخیر با کســب عنوان ششمی 
نتیجه نسبتا مناسبی را با این تیم تهرانی و تقریبا 
بدون هوادار به دســت آورد.   پیکان در نخستین 
فصل با جلالــی با 45 امتیاز در رده ششــم قرار 
گرفت و  ســال قبل هم تیم جلالی با 44 امتیاز 
بار  دیگر در رده ششــم جدول ایستاد. با نگاهی 
به نتایج پیکان در لیگ هجدهــم می توان افت 
محســوس این تیم با  هدایت جلالی را متوجه 
شد. این تیم اگر می خواست همان نتایج 2 فصل 
اخیر را تکرار کند، حداقل باید 22 یا   23 امتیاز در 
نیم فصل اول به دست می آورد، اما آنها فقط 16 
امتیاز از 15 بازی اندوخته دارند. محمود شیعی، 
 مدیرعامل پیکان بعد از اعلام خبر جدایی جلالی 
می گوید: »صحبت های مــا که منجر به جدایی 
مجید جلالی از  پیکان شــد، نتیجه 12 ساعت 
جلسات متوالی و ماراتن گونه بود، اما بحث ها به 
گونه ای پیش رفت که مشــخص  شد تیم از نظر 
روحی دچار مشکل است. ما با هم صحبت کردیم 
و حتی پیشنهادهایی هم ارایه دادیم اما جلالی در 
 فضایی دوستانه از پیکان جدا شد.« حالا با خالی 
شــدن یکی از نیمکت های لیگ برتری، مربیان 
بیرون مانده از  لیگ به عنوان گزینه های جانشینی 
جلالی مطرح شــده اند. حســین فرکی، پرویز 
مظلومی و فراز کمالوند 3 گزینه  اصلی هســتند 
که احتمالا یکی از آنها در روزهای آینده به عنوان 
سرمربی پیکان در نیم فصل دوم  معرفی می شود. 
باید دید سرنوشت پیکان با سرمربی جدید چه 
خواهد بود و این تیم با جدایی جلالی دچار شوک 

 مثبتی می شود یا خیر.  
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ویدیویی که ســعد 
الحارثی عضو اســبق 
فوتبال  کنفدراسیون 
حواشــی  از  آســیا 
جهان  نقش  ورزشگاه 
اصفهان در حاشیه بازی 
سپاهان و پرسپولیس 
در حساب کاربری خود 
در توییتر منتشر کرده، 
باز هم باعث کارشکنی 
سعودی ها و اماراتی ها 
علیه میزبانی ایران در 

لیگ قهرمانان آسیا شده است. حارثی با انتشار ویدیو پرتاب چند نارنجک در نقش جهان که جو وحشتناکی را 
به وجود آورده بود، ضمن انتقاد شدید از فغانی و زیرسوال بردن تصمیمات داوری او،  تأکید کرده ورزشگا ه های 
ایران برای میزبانی از تیم های عربستانی و... اصلا امن نیستند و AFC فکری جدی درباره این موضوع باید 
داشته باشد. البته ایرانی ها هم با حمله به پیج سعد الحارثی از خجالت او درآمدند، منتهی اتفاقات نقش جهان 
باعث تبلیغ منفی علیه فوتبال ایران شد. حارثی همان روزنامه نگاری است که خبر داده بود بیرانوند به خاطر 
موضوع فوتبال پاک و پرونده محرومیت طارمی و پرسپولیس نامش از بین سه نامزد نهایی کسب جایزه بهترین 
بازیکن  سال آسیا خط خورد. این توییت جنجالی عضو سابق کنفدراسیون فوتبال آسیا هم البته تنش بین 

هواداران پرسپولیس و سپاهان را بیشتر کرد.

چند روزی می شود که شایعه بازگشت احتمالی احمدزاده و طارمی به خاطر شرایط نه چندان خوبی که در 
تیم های خود در لهستان و قطر دارند، به یکی از مهمترین سوژه های اطراف باشگاه پرسپولیس تبدیل شده 
است. طبیعتا در چنین شرایطی هواداران پرسپولیس که از رفتارهای گذشته این دو بازیکن به شدید ترین 
شکل ممکن عصبانی هستند،  با حمله به مدیران باشگاه تأکید کرده اند که تحت هیچ شرایطی بازیکنانی که 
در روزهای سخت پرسپولیس را تنها گذاشتند، نباید دوباره جایی در این تیم داشته باشند. سایت های خبری 
مطرح هم درباره بازگشت آنها برای هواداران نظرسنجی گذاشته اند که اکثریت مخالف این موضوع هستند. 
نکته قابل توجه اینجاست که شواهد و قرائن نشــان می دهد که این دو بازیکن بدجوری از چشم هواداران 

پرسپولیس افتاده اند. نام آنها را در توییتر سرچ کنید تا ببینید چه مطالب تندی علیه آنها نوشته می شود. 

اعطای مجوز به یکی دیگر از ساخته های ناصر چشم آذر، چند ماه بعد از مرگ او یک بار دیگر این موضوع را در 
فضای مجازی  داغ کرد.  ماجرا از آن جا آغاز شد که یک تهیه کننده موسیقی از برگزاری کنسرت »عاشقانه های 
ناصر چشم آذر« با خوانندگی حمید حامی  و مهدی یغمایی خبر داد و گفت که این کنسرت روز اول دی به 
همراه ارکســتر بزرگ 50 نفری با اجرای آثاری چون باران عشق  تا موسیقی فیلم ها و قطعات پاپی که جزو 

جاودانه های موسیقی ایران است، برگزار خواهد شد.
البته در ادامه اعلام شد قطعاتی که شناخته ترین شان هجرت است نیز در این کنسرت اجرا خواهد شد. این 
اتفاق یادآور کنســرتی  بود که مهران مدیری برگزار کرد و در آن قطعه سوغاتی را که مجوز اجرایش به خود 

چشم آذر هم داده نشده بود، روی صحنه اجرا  کرد که این انتقادات و اعتراضات پردامنه ای را موجب شد. 
کاربری از یکی از خوانندگان کنسرت عاشقانه های ناصر چشم آذر انتقاد کرد و نوشت:»مهدی یغمایی کلا 
برای  خودش کاراکتور نساخته.... به رایانه می ماند... همه گونه و همه جور.. این اواخر از روزبه بمانی ترانه عزیزم 
بگو بله راشنیدیم  که همه خاطره کارهای خوبش را به باد داد... لابد فکرکرده اگرکنسرت بدهم شیش و هشت 
شاد هم می خواهد!... این همان بلایی  است که فکر فروش ســر اثر هنری می آورد... کاراکتور برای خواننده 
مخاطب خاص را هم به دنبال خواهد داشت... به نظرم برای  خواندن ترانه های هجرت و... همان مانی رهنما 

بهترازبقیه است... «

#مهدی_طارمی_فرشاد_احمدزاده
#هجرت#ناصر_چشم_آذر

#  سعدالحارثی#پرسپولیس_سپاهان
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بسـتن کمربنـد می تواند خطر 
مـرگ و میر را در سرنشـینان 
 ۷5 تـا   25 عقـب،  صندلـی 

درصـد کاهـش دهد.
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شــهروند| پیکر احمدرضا دالوند 
گرافیست و پژوهشــگر هنر به آرامگاه 

ابدی بدرقه شد. 
مراســم تشــییع ایــن هنرمنــد 
پیشکســوت روز گذشــته بــا حضور 
جمعــی از اهالی هنرهای تجســمی 
و روزنامه نگاران در خانــه هنرمندان 
برگزار شــد. در این مراســم دوستان 
و همــکاران احمدرضــا دالونــد او را 

هنرمندی بامروت خواندند که تاثیرگــذاری در حوزه گرافیک 
و دغدغه مندی بارزترین خصوصیاتش بود.

ســیروس علی نژاد که ســابقه همکاری با دالوند را در مجله 
آدینه داشــت، در آغاز مراســم ضمن بیان خاطره ای، متنی را 
که برای او نوشــته بود، برای حضار خواند. بعــد نوبت فریدون 
صدیقــی روزنامه نگار قدیمــی بود تا بگویــد »دالوند همچون 
تمام هنرمندان غیرمنتظره و غیرقابــل پیش بینی بود، تصاویر 
او معنابخش بود و نگاه دلنشــین و گفت وگــوی امیدوارکننده 
داشــت. دالوند هنوز نمرده اســت و مــا و دانش آموخته های 
او هســتیم«... فرزاد ادیبی بــه  نمایندگــی از انجمن طراحان 
گرافیک نیز درباره ایــن عضو تاثیرگذار جامعه گرافیســت ها 

گفــت: »هــر زمــان کــه کاری از او 
می بینم، یاد تصویرسازان بزرگ عرصه 
مطبوعات می افتم. او در نوشتن، نقد و 

تصویرسازی بسیار تاثیرگذار بود.«
نقــاش  صادقــی،  حبیــب الله 
پیشکســوت نیز بزرگتریــن ویژگی 
دالوند را فتوت و جامع نگری دانست و 

او را یک سمفونی بزرگ نامید. 
پیــش از بدرقــه پیکــر زنده یــاد 
احمدرضا دالوند به بهشــت زهرا؛ آبی دالوند دختر این هنرمند 
نیز به یاد پدر ســخن گفت: »هیچ وقت گمان نمی کردم که ماه 
آذر که تولدم هســت یادآور غم انگیزترین خاطره برایم باشــد، 
پدرم بیماری قلبی داشــت و با وجود بیمــاری اما بعد از آن که 
دیابت گرفت سراشیبی عجیبی شروع شــد که هنوز نمی دانم 

چرا اتفاق افتاد...«
 کامبیز درم بخش، سیدمحمد مجتبی حسینی معاون هنری 
ارشاد،  هادی مظفری مدیر دفتر هنرهای تجسمی، علی محمد 
زارع سرپرست موزه هنرهای معاصر، امین مؤیدی، محمدعلی 
بنی اسدی، عباس عبدی، ایرج اسکندری و حسن نمکدوست از 

دیگر چهره های حاضر در این مراسم بودند.

شــهروند| اگــر در اینترنــت یک 
جست وجو ســاده درباره قطع درختان 
مجموعه ورزشــی آزادی داشته باشید، 
با  هزار و چند لینک خبــری درباره این 
اتفاق تلخ مواجه می شوید. در این رابطه 
گزارش های مختلفی در سال های اخیر 
در خبرگزاری ها و رســانه های رسمی 
کشور منتشــر شده اســت و هر بار هم 
مدیران آزادی  و شرکت توسعه و تجهیز 

به آن واکنش نشــان داده اند. منتهی به نظر می رسد با وجود تمام 
جنجال هایی که در این رابطه در گذشته وجود داشته،  باز هم حادثه 
تلخ قطع درختان در آزادی تکرار می شود. براساس تصاویر دریافتی از 
مجموعه ورزشی آزادی اخیرا درخت های پلاک شده و قدیمی اطراف 
پیست اتومبیلرانی و موتورسواری قطع  و سپس سوزانده شده اند. 
ظاهر قضیه این اســت که خشک شــدن درخت ها علت قطع آنها 
است اما وقتی موضوع را بررسی می کنیم، برخی کارگران مجموعه 
ورزشی آزادی که  تأکید دارند نامشــان محفوظ بماند،  می گویند 
که خیلی از مواقع به درختان از عمد رســیدگی نمی شود تا بتوانند 
بعد از خشک شدن آن را قطع کنند.  در سال های اخیر هم بارها در 

رسانه ها خوانده ایم که شهرداری،  شرکت 
توسعه و تجهیز را به خاطر بلایی که سر 
درختان مجموعه می آیــد و درنهایت 
قطع می شود، جریمه کرده است؛ اما این 
روال گویا همچنان ادامه دارد  و اخیرا هم 
درخت های اطراف پیست اتومبیلرانی 
همان طور که اشاره شد، قطع و سوزانده 
شده اند. البته برای پیگیری این اتفاق با 
یکی از کارمندان روابط عمومی ورزشگاه 
آزادی تماس گرفتیم و این مقام مسئول در شرایطی که تأکید داشت 
هیچ اســمی از او به میان نیاید، اعلام کــرد:  »مجموعه هیچ وقت 
خودسرانه اقدام به قطع درختان نمی کند. براساس صحبتی که شما 
مطرح کردید، پیگیری کردیم و در اطراف پیست اتومبیلرانی هیچ 
قطع و سوزانده شدن درختی نداشته ایم. تمام درخت های مجموعه 
ورزشــی آزادی پلاک دارند و اگر هم زمانی درختی خشــک شود،  
زیباسازی شهرداری اقدامات لازم را برای قطع و از رده خارج کردن 
آنها انجام می دهد. با این حال شاید اطلاعات شما غلط باشد. چون 
هیچ قطع و سوزانده شدن درختی در قسمتی که گفتید، انجام نشده 

است.«

مراسم تشییع یکی از چهره های تاثیرگذار گرافیک
احمدرضادالوندبهخانهآخررسید

مسئولان ورزشگاه تکذیب می کنند، اما تصاویر چیز دیگری را نشان می دهد
الماجرایعجیبقطعوسوزاندندرختانآزادی!
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